
Dr. McCullough: Experimentální Covid
injekce nejenže nemají pro děti žádný přínos
ale jsou škodlivé a nebezpečné (VIDEO, CZ
Titulky + PŘEPIS)
- CZ24 News | 2. července 2021

Dr. McCullough říká, že covid injekce pro děti nemají žádný přínos a z testů Pfizeru na 2300 dětí se
ukázalo, že většina dětí měla po očkování velké problémy.

 

Přepis:

Ano, rozhodně více lékařů se k tomu vyjadřuje. Je důležité, aby si lékaři uvědomili, že jejich lékařský
posudek převyšuje směrnice úřadů jako CDC, FDA a NIH. Lékařský posudek… svěřeneský vztah.
Tyto vakcíny jsou zkušební vakcíny. Pracovníci v CDC, NIH a FDA si tu vakcínu sami nedávají. Slyšeli
jsme, že spousta univerzit, které po studentech vyžadují vakcínu, že fakultní pracovníci si ji
neberou… takže věci jsou úplně mimo. Víme, že vakcíny nemají žádný přínos pro děti. Nemají žádný
přínos pro studenty univerzitního věku a mohou jen uškodit. Jednoduše nevíme… protože testy jsou
velmi krátké.

27. května jsme viděli první data pro děti ve věku 12-15 let. V testu Pfizeru očkovali 2300 dětí.
Vakcína zabránila 18 případům rýmy… nic víc. A 60-80 % dětí velmi onemocnělo, mluvíme o 40
stupňových horečkách, bolesti celého těla, bolesti kloubů… Vypadalo to, že testy Pfizeru
nevykazovaly žádné známky toho, že pro děti to bude nějak přínosné. Školní obvod Los Angeles
nedávno upustil od povinného očkování. Izrael a Británie v poslední době upustili od vakcinačních
pasů.
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Myslím si, že všichni relativně brzy dojdou k nějakému rozumnému uvažování. V rámci své praxe
mám kolem 70 % pacientů, kteří se nechali očkovat. Očkovali se v době od prosince do února, ale
když teď známe bezpečnostní data, už tu vakcínu obecně nedoporučuji, a zvažuji ji pouze u
individuálních případů. Od 8. dubna začalo do vakcinačních center chodit méně lidí, teď jsou v
podstatě prázdná. Myslím si, že vakcinační kampaně se chýlí ke konci. Musíme udělat pitvy a
prozkoumat bezpečnost, přijít na to, co se pokazilo… myslím si, že Američané nepřijmou žádné další
dávky.
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